
FU-møde 12/10 2022, start kl 18.30 Odense C. Fremmøde fra alle FU medlemmer.

1. Godkendelse af referat fra sidste møde – godkendt. Fremover skal hvert punkt i referatet 
have en overskrift. Referat fra forrige møde er ikke blevet offentliggjort endnu.

2. Økonomi og medlemstal – Medlemstal er faldet til 332, som er et fald på 10 siden sidste FU
møde. Midtfyn er gået op med en tilgang på næsten 100 %. Medlemstallet var 336 ved 
årsskiftet. Overskud for året kommer til at ligge på ca. 25.000, som planlægges brugt til at 
lave arrangementer/støtte til ungdomsarbejde - annoncerer efter idéer fra klubberne på 
hjemmesiden. Webhosting-regning sendt til formanden - ændret så den fremover bliver 
sendt til kassereren. Vi skal have op til vurdering, om det vi har stående i aktier skal ændres
til anden investeringsform eller frigives til mere aktiv handel. Hvordan har udviklingen 
været for vores aktier og obligationer siden købet?  

3. Hold- og Pokalturnering – Holdturnering lagt og klar på hjemmesiden. Tilmeldinger til 
Pokalturneringen er begyndt at tikke ind. HL finder en turneringskomité til 
Holdskakturneringen. 

4. IT-delen af opsætning af styrkelister fra klubberne – Muligheden for at sætte styrkelisten 
fra klubbernes eget login til holdskak.skak.dk har længe gjort det muligt for klubberne at 
styre klubbernes egne styrkelister, hvilket har medvirket til at mindske fejlrisikoen ved 
opsætningen. Vi vil lave et ændringsforslag herom til næste hovedkredsmøde om ordlyden 
i reglementet vedrørende opsætningen af styrkelister.

5. Siden sidst – Indkøbt en ny bærbar til live-skak, Lenovo ThinkPad til 1650,-
6. Indkomne forslag og ansøgninger – behandlet støtte til ungdomsarbejde under punktet 

økonomi. Ønske om forbedring af videresending af e-mails til resten af FU. 
7. Brugen af tilskudsmidler - behandlet støtte til ungdomsarbejde under punktet økonomi.
8. Dato for næste møde – Der sigtes efter d. 7/12 – 2022. 
9. Eventuelt – Information ud til klubberne om at ansøgninger til FM i klassisk skak og separat 

opslag om ditto for FM i lynskak så hurtigst som mulig. Årshjul oplæg fra kassereren til 
nomineringer kan med fordel lægges ind i årshjulet for formanden. Turneringsleder laver 
også et årshjul.

Referent: Michael V. Nielsen


